

Innkalling til møte i Utval for utdanning og internasjonalisering (UUI)

Tid: Måndag 4. desember 2023 kl. 13.00-15.00

Stad: Rom 435 på HF-bygget

Til: Heming Helland Gujord (undervisningskoordinator), Peter Svare Valeur (allmenn litteraturvitskap), Jason Nelson (digital kultur), Carl Börstell (språkvitskap), Helga Mannsåker (nordisk språk), Frode Helmich Pedersen (nordisk litteratur), Ulla Kallenbach (teatervitskap), Matti Wiik (klassisk), Ilka Wunderlich (norsk kursa), Fredrik Parelus (lektorutdanninga), Anders Fagerjord (kunsthistorie), Jens Eike Schnall (norrøn filologi), Lykke Løseth, Martin Borgar Nilsen, Pernille Fosse (studentrepresentantar), Helga Ramstad Vatsaas (sekretær)

Studieadministrasjonen ved LLE stiller som observatørar.

Saksliste

UUI-sak 17/23: Godkjenning av innkalling, saksliste og referat.....	1
UUI-sak 18/23: Orienteringssaker.....	1
Orienteringssak 1: Status for fagmiljø og studentar	1
Orienteringssak 2: Arbeid med årshjul.....	1
Orienteringssak 3: Skifte i leiargruppa ved LLE frå januar 2024.....	2
Orienteringssak 4: Omorganisering i administrasjonen.....	2
UUI-sak: 19/23 Vedtakssaker	2
Vedtaks sak 1: Møtedatoar for UUI 2024.....	2
UUI-sak 20/23: Drøftingssaker	2
Drøftingssak 1: Innspel til studieporteføljeprojektet, spørsmål til programstyra	2
UUI-sak 21/23: Ymist.....	4

UUI-sak 17/23: Godkjenning av innkalling, saksliste og referat

Framlegg til vedtak: UUI godkjenner innkalling, saksliste og referat (vedlagt)

UUI-sak 18/23: Orienteringssaker

Orienteringssak 1: Status for fagmiljø og studentar

Alle UUI-medlemene får *tre* minutt kvar til å orientere om stoda i fag- og studentmiljøet.

Orienteringssak 2: Arbeid med årshjul

Studieadministrasjonen arbeider med å lage eit årshjul med viktige datoar for dei vitskapleg tilsette. Veronica Christensen og Lene Tøftestuen orienterer.

Orienteringssak 3: Skifte i leiargruppa ved LLE frå januar 2024

Heming H. Gujord orienterer.

Orienteringssak 4: Omorganisering i administrasjonen

Administrasjonssjef Aleksander Morland orienterer (kjem kl. 14.00)

UUI-sak: 19/23 Vedtakssaker

Vedtakssak 1: Møtedatoar for UUI 2024

Måndag 5. februar

Måndag 18. mars

Måndag 10. juni

Måndag 2. september

Måndag 21. oktober

Måndag 2. desember

UUI-sak 20/23: Drøftingssaker

Drøftingssak 1: Innspel til studieporteføljeprojektet, spørsmål til programstyra

Arbeidsgruppa for studieporteføljeprojektet har nokre spørsmål som dei ønsker at programstyra skal svare på. Frist for skriftleg innspel er 19. januar, og dette skal leverast til instituttleiar.

Sjå e-post frå visedekan for utdanning, Svein Ivar Angell

Kjære alle,

Arbeidsgruppa for studieporteføljeprojektet har brukt tida fram til no på å konkretisere og operasjonalisera mandatet som fakultetsstyret har vedteke. Det har òg vore sentralt å finne ei retning

for korleis fagmiljøa og studentane skal kunne gje innspel til det vidare arbeidet i prosjektet. Etter møtet i arbeidsgruppa 17. november sit vi igjen med følgjande forslag til premiss for prosjektet:

- Studieporteføljeprojektet skal som utgangspunkt konsentrere seg om HF sine bachelorprogram
- Prosjektet skal kome med tilrådingar til studieprogram med tydelegare arbeidsrelevans
- Prosjektet skal sikre berekraftig ressursbruk, som vil innebere ei effektivisering av ressursbruken knytt til undervisning

Desse premissane er, slik arbeidsgruppa ser det, i tråd med mandatet vi fekk av fakultetsstyret.

Arbeidsgruppa vil gjerne ha innspel på og tankar kring følgjande spørsmål frå alle fagmiljø ved HF. Vi vil at fagmiljøa grunngir svara sine i eit **skriftleg innspel som blir **levert til instituttleiar innan 19. januar 2024**.**

Spesialisering

Korleis stiller fagmiljøa seg til å erstatte delar av spesialiseringa i BA-programma med tematiske emnepakkar og/eller fellesemne på tvers av fagmiljø/institutt, til dømes ved at 60 studiepoeng av spesialiseringa framleis er "rein" disiplin, og at 30 studiepoeng kan vere frå tverrfaglege emnepakkar/fellesemne. Kva er moglege gevinstar og fallgruver ved dette? Kva skal til for å opprette gode samarbeidskonstellasjonar for tverrfaglegheit? Har de framlegg til moglege tematiske emnepakkar/fellesemne?

Tentative døme på emnepakke: "Antikken" – som kan kombinere emne frå AHKR og LLE: arkeologi, historie, religionsvitenskap, klassisk og kunsthistorie.

Døme på eksisterande/tidlegare fellesemne: [SEK100](#), LINGMET, TRANSHF etc.

Struktur/frie studiepoeng

Korleis stiller fagmiljø seg til at dei 60 frie studiepoenga i dagens BA-struktur blir "strammare styrt", anten ved obligatoriske emne, sterkare tilrådingar, tverrfaglege emnepakkar med klar arbeidsrelevans etc.?

Døme på dette kan vera eit fellesemne i kulturminneforvaltning/digital humaniora/informasjonsarbeid/arkivarbeid/andre reine praksisemne etc.

Har de forslag til moglege emnepakkar med klar arbeidsrelevans?

Obligatorisk utveksling/internasjonalisering

Kva ser fagmiljøa som gevinstar og fallgruver ved å innføre obligatorisk utveksling som del av bachelorgrad ved HF? Er det andre tiltak som kunne auka utveksling på programma?

På vegner av arbeidsgruppa for studieporteføljeprojektet

Svein Ivar Angell

UUI-sak 21/23: Ymist